

Title (en)
ADVERTISING DEVICE.

Title (de)
EINRICHTUNG FÜR WERBEZWECKE.

Title (fr)
AGENCEMENT DE PUBLICITE.

Publication
EP 0403509 A1 19901227 (DE)

Application
EP 89902767 A 19890224

Priority
DE 3806542 A 19880301

Abstract (en)
[origin: WO8908303A1] An advertising device is composed of several adjacent image elements (1) that are able to rotate around their longitudinal axes. Each individual image element carries on each side an image carrier (2) which receives a longitudinal strip of the whole advertising image. The cross-section of the image carrier has essentially the form of a box (21) provided with an opening (5) on the side facing the image element (1). A leaf spring (3) is fastened with rivets (4) to the image element (1). The image carrier bears with its opening (5) against the free end (31) of the leaf spring (3), so that latter can ingress into the box (21). The image carrier (2) then slides downwards until it reaches a stop and the leaf spring (3) holds it immovably on the inner side of the box (21). The assembly is dismounted in the reverse order. It thus becomes possible to easily exchange image carriers (2) and to replace them on the spot by new, already prepared image carriers.

Abstract (fr)
Un agencement comprend plusieurs éléments d'images (1) adjacents et rotatifs autour de leur axe longitudinal. Chaque élément d'image porte sur chaque côté un support d'image (2) qui reçoit une bande longitudinale de l'ensemble de l'image publicitaire. Le support d'image présente une section transversale ayant essentiellement la forme d'une boîte (21) pourvue d'une ouverture (5) du côté tourné vers l'élément d'image (1). Un ressort à lame (3) est rivé (4) sur l'élément d'image (1). L'ouverture (5) du support d'image repose sur l'extrémité libre (31) du ressort à lame (3) de sorte que celui-ci peut pénétrer dans la boîte (21). Le support d'image (2) descend alors jusqu'à une butée, et le ressort à lame (3) le retient ainsi de manière immuable du côté intérieur de la boîte (21). Le démontage se fait dans l'ordre inverse, ce qui permet d'échanger aisément les supports d'images (2) et de les remplacer sur place par de nouveaux supports d'images déjà préparés.

IPC 1-7
G09F 11/02

IPC 8 full level
E03F 9/00 (2006.01); **C02F 11/00** (2006.01); **G09F 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 11/025 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8908303A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8908303 A1 19890908; DE 3806542 A1 19890914; DE 3806542 C2 19910919; DK 507889 A 19891101; DK 507889 D0 19891012;
EP 0403509 A1 19901227; HU 891503 D0 19901128; HU T56457 A 19910828

DOCDB simple family (application)
EP 8900171 W 19890224; DE 3806542 A 19880301; DK 507889 A 19891012; EP 89902767 A 19890224; HU 150389 A 19890224